
Vragen ex artikel 40  Reglement van Orde 

 

Geacht college, 

Uit het Brabants Dagblad van 13 juni jl valt te lezen dat de Stichting Vrienden van het Jan van Besouw 

aan het cultureel centrum een bedrag van maar liefst € 60.000, ‐ schenkt voor programmering en 

verschillende kleine investeringen. Dat zijn nog eens vrienden! 

In het artikel wordt verder geschreven dat de gemeente zou overwegen de inventaris van het 

centrum over te nemen. Over deze opmerking is de PvdA zeer verbaasd. Tot nog toe is ons uit geen 

enkele raadsinformatie gebleken dat dit aan de orde zou kunnen zijn, terwijl toch de financiële 

situatie van het cultureel centrum herhaald op de agenda heeft gestaan. 

De PvdA wil graag een helder antwoord op de volgende vragen: 

‐ is het juist dat de gemeente overweegt de inventaris van het cultureel centrum aan te kopen; 

‐ wat is de reden van het niet bekend zijn van deze informatie terwijl de overweging tot 

aankoop al langer speelt; 

‐ welke kosten zijn hiermee gemoeid tegen welke condities; 

‐ betekent het eventueel overnemen van het eigendom van de inventaris straks de plicht om 

tot vervanging over te gaan.  

We verzoeken u bovenstaande vragen te beantwoorden in de raadsvergadering van 18 juni 2013. 

Namens fractie PvdA, 

 

Antoon van Baal 

 

 


